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SAK 11/21 Drøfting av strategi for veien videre for Masterplan og nye hovedutstillinger 

Fra diskusjonen i Fagrådet: 

- Foreløpige beregninger av prislappen på rehabilitering av utstillingsarealene og nye 

hovedutstillinger er et sted mellom 100 og 150 millioner NOK. Ledergruppen og direktøren må 

forholde seg til dette og ta beslutninger om hvordan vi kan komme med på NTNUs 

investeringsplan. 

 

- Vi må kunne svare på spørsmålene som vil komme vedr. hvordan våre planer for nye 

hovedutstillinger henger sammen med nybygget – hva er berettelsen for et nybygg hvis vi får 

penger til rehabilitering og nye hovedutstillinger? 

 

- Direktøren må være aktiv opp mot dekanmøtet og rektor. Og direktøren må fronte nye 

hovedutstillinger overfor museets ansatte. 

 

- Det mangler fortsatt en evaluering av forløpet til nå. For å få til gode prosesser videre er det 

nødvendig å gjennomføre en evaluering. 

 

- Ansatte som er involvert i prosessene vil være gode ambassadører for prosjektet. 
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- Hvor er det lurt å begynne med rehabilitering og oppbygging av nye utstillinger? Suhmhuset 

eller Gunnerushuset først? Hva er strategisk lurt? Hva vil publikum ha først? Hvordan er 

stemningen hos de ansatte ved IAK og INH? For IAK vil en start i Suhmhuset kanskje være det 

som vil skape størst faglig engasjement. 

 

- Det kan være en mulighet å rehabilitere hele 1. etasjen i Gunnerushuset først, for å få inn 

vandreutstillinger her som kan være med til å finansiere resten.  

 

- Kan oppbyggingen av de første deler av nye utstillinger hjelpe oss med å skape forståelse for 

resten? 

 

VEDTAK: Randi forbereder en evaluering av prosessen for nye hovedutstillinger til nå. Randi 

presenterer mulige strategier for det videre arbeidet med nye hovedutstillinger for museets 

ledergruppe. 

 

SAK 12/21 NTNU Campusutvikling - Kvalitetsmål Bygg og utomhus – del 1 og 2 

I Kvalitetsmål for bygg og utomhus er det mange ambisjoner for de fremtidige fysiske rammene for 
formidling ved NTNU. Det er i utgangspunktet positivt, men Vitenskapsmuseet bør ha en 
grunnholdning til hvor mange utstillingsarenaer museet synes det er godt at NTNU har – skal 
Vitenskapsmuseet være NTNUs museum eller er det OK at det er mange, små museer ved 
NTNU? 

 

SAK 13/21 Eventuelt 

Ulveutstillingen: Hvis utstillingen skal inneholde tema om menneske/kultur bør ansatte ved IAK tas 
med på råd og ikke være en passiv leverandør av gjenstander. 

 

 

 


